
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 9. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 460
I svar på MOF alm. del - spørgsmål 262 oplyses det, at der har været afsat en bevilling 
på i alt 5,3 mio. kr. til understøttelse af mærkningsordningen. Kan ministeren bekræfte, at 
dette tal er er lavere, end hvad ministeriet tidligere har meldt ud, at der skulle være afsat 
til mærkningsordningen? Vil ministeren i forlængelse heraf oplyse, om de 5,3 mio. kr. er 
inklusiv udgifter til selve udviklingen af mærkningsordningen, eller om det er i et specifikt 
projekt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Bøgsted (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kristian.boegsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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